
Fra: Solli Tore (Tore.Solli@indrefosen.kommune.no)
Sendt: 01.04.2020 21:26:57
Til: Fevåg Båtforening
Kopi: Dahl Ørjan; Bolås Vigdis; Buhaug Bjørnar; Postmottak Indre Fosen kommune; Tung Kjell Sverre; Eilertsen
Einar; Olaf Rovik

Emne: SV: Fyllmasseuttak-Ofaret
Vedlegg: 

Takk for innspillet!

Gjennomføring av prosjektet i Ofaret er avhengig av et praktisk og økonomisk samarbeid med Trøndelag Fylkeskommune, siden de er
vegeier. Vi vet ikke om prosjektet blir gjennomført enda, det avhenger bla. av at Fylkestinget bevilger sin andel av finansieringen.
Prosjektet som er skissert er spesifisert på volum, kostnad og bruk av massene til Sund-Bradden og Vikingbase, så det er vanskelig å
"henge på" Fevåg havn på dette prosjektet. Det mangler nok også noe på prosjektering og den formelle biten før det kan startes å
fylle stein på moloen i Fevåg.

Jeg tar med tankene dine videre. Fevågskardet er også et punkt på strekningen til Fevåg som det skulle vært gjort noe med - og her er
avstanden til Fevåg havn adskillig kortere enn til Ofaret. Det er vel også regulert inn et næringsareal på havna i Fevåg som eventuelt
må tas med i betraktningen. Kommunen kan spille inn dette prosjektet til Fylkeskommunen, på samme måte som vi spiller inn en del
andre vegprosjekter i forbindelse med Koronasituasjonen, også får vi se om det fører fram. Dette er det mest konkrete svaret jeg kan
gi deg i dag, men vi kan godt ha en dialog rundt dette temaet videre.

Mvh Tore Solli, Indre Fosen kommune

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Fevåg Båtforening <post@fevaagbaatforening.no>
Sendt: onsdag 1. april 2020 16:51
Til: Solli Tore <Tore.Solli@indrefosen.kommune.no>
Emne: Fyllmasseuttak-Ofaret

Hei!

Ser fra Adressa og Fosna-Folket de seneste dagene, at det skal starte et prosjekt, der det skal taes ut fyllmassei forbindelse med
utbedring av veien i Ofaret.
Dette skal i hovedsak være til bruk på nyveien Sun-Bradde og ved Vikingbasen på Kvithylla.

Kan det også være en mulighet for at kommunen vil sluttføre arbeidet med moloen i Fevåg havn?

Som de fleste har fått med seg, så blir denne stående under vann ved flo sjø, og kan derfor være en fare for de som ferdes på sjøen.
Moloen er kommunens eiendom, og derfor kommunens ansvar hvis noe skulle skje i denne sammenhengen.
Den bør derfor heves et par meter, og også kanskje forlenges med ca 50 mtr.

Håper på positiv tilbakemelding.

Mvh
John Larsen
leder, Fevåg Båtforening


